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Post Inkomst Inkommet Utgift Utgivet

Märkesförsäljning 400 280
Klädförsäljning 100 0
Medlemsavgifter 32000 31560
3D-skrivare 300 0 1000 0
Fester och Danser 3200 2800 4000 4616
Lan 4000 2000 4000 220
Rötter 0 1600 2000 670
Kurser och Läger 3000 0
Övriga Anläggningskostnader 7000 6150
Förbrukningsinventarier 6000 2580
Tillbehör till datorer 3000 0
Frakter och transporter 4000 5200
Kontorsmaterial 1000 37
Bankkostnader 1000 1540
Intern representation 4000 2650
Totalt 40000 38240 40000 23663

Soptunnor 3000 1243
Palldragare 3000 3208
Godisautomat 4900 4900
Ombyggnation 30000 29463
Nya terminaler 12000 12071
Utrustning till serverhall 6700 4988
Totalt 56600 54630

Bosch 25300 20600

Totaltotal 40000 63540 96600 98893

Inte slätat ut några fel, så en viss felmarginal på ungefär 400kr förekommer

Pengar tillbaka från investering i bosch ej medräknade

1 Budgetredovisning 2016/2017
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Verksamhetsberättelse
2016/2017

Till: Ludds Medlemsmöte 2017-09-21

Av: Edvin Åkerfeldt, avg̊aende ordf̈orande

Lokalen vår har gått igenom mycket de senasteåren och året 2016/2017 var inte annorlunda.
Bå grund av nya, och striktare, brandregler så var vi dels tvugna att bygga om T1 d är vi la till
korridoren, vilket gjordes under sommaren 2016.Men vi var ocks̊a tvugna att byta ut våra gamla
dörrar mot nyare brands̈akra dörrar. Dessa skulle leveraras och installeras av PEAB villket tog en
välldigt l̊ang tid. Under denna tid fck vi heller inte ha T1̈oppet.

Trots denna nedstängning av lokalen så anordnade vi våra event under nollep 2016, då vi
fck special tillst̊and för att ha öppet. Vi anordnade t.ex: Öppethus och spelkv̈allen med lyckade
reslutat och många varvade medlemmar.

Dock sẗangde T1 igen kort efter det vilket minst sagt påverkade verksamheten drastiskt. Medlem-
marna kunde inte använda sin lokal. Trots detta s̊a försökte vi hålla våra event som defnerats i
verksamhetsplanen, d̈aribland:

• Luddlan 2017
• Tacophaesten
• .DLL
• git & LaTex kurs

Dessa event fck, trots nedsẗangningen lyckade resultat med gott engagemang.
När det kommer till ekonomin det ḧar året så har det varit ett stort utgifts år. Dels i form av

ombyggnationerna men sedan ocks̊a scenen, varuautomaten, kyl & frys, IP-kamera. Dock anser
jag och avg̊aende styrelse att dessa ink̈op var nödvändiga f̈or lokalens fortsatta funktion. Exempel
är kyl frysen som ink̈optes efter v̊ar gamla frys ”exploderade”.

Varuautomaten somårsmötet 2016 beslutade att ink̈opa blev lite dyrareän väntat. Anlednin-
gen till detta var dels att bilen drog mer bränsle än beräknat med den tunga lasten som vi drog
upp från Stockholm till Lule̊a, men också att bilen gick sönder i Stockholm. Som många vet så
postade vi på facebook bilder hur vi blivit strandsatta i stokholm under 3 dagar. Detta ledde i sin
tur till ökade avgifter f̈or släpet som vi använde. Dock sl̈osade vi inte tid d̈ar nere utan avslutade
afären med en l̊anad bil.

Vår vanliga verksamhet startadeåter upp efter den l̊anga nedstängningen den 5:e mars 2017.
Då upplevde vi lågt medlemsantal som var och h ängde på Ludd, vilket är direkt kopplat till
nedstängningen d̊a de nya medlemmarna aldrig fck uppleva Ludd från starten p̊a deras ny studi-
etid vilket ocks̊a har skadat engagemanget i f̈oreningen.

Förutom allt detta så kan jag säga att styrelsen har skött sitt jobb väl i min mening. Vi har
haft möte varje s̈ondag och protokollen fr̊an dessa möten har alla blivit signerade och uppladade.
Beslut har tagits p̊a demokratiska vis och ekonomiska utl̈agg har diskuterats innom styrelsen in-
nan de gjorts.
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Gällande de löften som jag gav inför mitt verksamhetsår, närmare bestämt att anordna fer
kurser så måste jag säga att de inte har uppfyllts i den mån som jag hoppats. Dock ska jag f̈ora
mina önskningar vidare till n̈asta ordförande och försöka införliva mina löften verksamhets̊aret
2017/2018.

Som några avslutande ord kan jag s̈aga att jag har varit j̈atte glad att f̊att tjäna föreningen som
dess ordförande detta föregående och att jag och resten av styrelsen l ämner glatt över till den
”nya” styrelsen ochönskar dem lycka till!

Edvin Åkerfeldt, avg̊aende Ordf̈orande
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Proposition: Bordsugn
Förslag
Styrelsen föreslår:

att avsätta 2000 kr från Ludds kassa för inköp av en bordsugn.

Motivering
Styrelsen har tittat på att införskaffa en bordsugn till föreningen. Den skulle placeras där vi 
nu har micros och ska finnas till användning för alla medlemmar. 
Ugnen skulle främst ge möjlighet för folk att värma mat som inte är lämplig att värmas i 
micro, men också möjligöra att medlemmar kan tillaga pajer, lasagne eller dyligt. Har vi tur 
kanske någon till och med kan baka något med hjälp av ungen, tänk bara hur gott det 
skulle lukta.

Den ungnen som styrelsen finner lämplig är “Severin 2058-miniungn på 42L”, den kan 
hittas på Media Markt: 
http://www.mediamarkt.se/sv/product/_severin-2058-miniungn-42l-silver-svart-1800w-
1210856.html

Den kostar 1890 SEK, har timer och maxtemperatur på 230 °C. Den ser också riktigt fancy
ut.
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